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Beboerservice 
Åbningstid  

mandag - torsdag kl. 10.00 - 14.00  

samt torsdag kl. 15.30 - 17.30 og fredag kl. 10.00 - 13.00 

 

Glostrup Boligselskab  
Bryggergårdsvej 2B, 2600 Glostrup  

Telefon: 43 96 28 86     
E-mail: gb@gb.dk  

www.gb.dk 
 

Meld fejl og skader  

www.gb.dk 

Online - selvbetjening - når det passer dig!  

Akutordning 
SSG - Skadeservice  

70 26 79 63  
 

Kan kontaktes 

 mandag - torsdag kl. 14.00 - 10.00  

fredag - mandag kl. 12.00 - 10.00 

H
V
IS

S
IN

G
E
 N

Y
T
 

 

AprilAprilAprilApril    

2020202019191919    
BEBOERBLADETBEBOERBLADETBEBOERBLADETBEBOERBLADET    
FOR HVISSINGEFOR HVISSINGEFOR HVISSINGEFOR HVISSINGE    

OMRÅDETOMRÅDETOMRÅDETOMRÅDET    
34. årgang nr.  334. årgang nr.  334. årgang nr.  334. årgang nr.  3    

H
V
IS

S
IN

G
E
 N

Y
T
 

 



 

Side 2 

 

 

Redaktionelt       Side  03 

Nyt fra A/B Birkeskoven      Side 04 

Nyt fra afd. 30        Side 05 

Nyt fra afd. 33       Side  06 

Nyt fra afd. 31       Side  07 

Nyt fra afd. 29       Side 10 

Motion og trivsel stavgangshold    Side 11 

Nyt fra afd. 20       Side 12 

Caféen        Side 18 

Glostrup 95       Side 19 

Kulturcenteret       Side 20 

Glostrup Boligselskab      Side 22 

HvissingeNet       Side 23 

Aktivitetskalender      Side 24 

Glostrup Bio       Side 25 

Afdelingsbestyrelserne     Side 26 

Glostrup Boligselskab      Side  28 

                IIII    

    

            NNNN    

    

            DDDD    
Nyt 
fra     

            HHHH    

    

            OOOO    

    

            LLLL    

    

            DDDD    

 

Hvissinge Nyt:Hvissinge Nyt:Hvissinge Nyt:Hvissinge Nyt:        
Stenager 209 kld.   
2600  Glostrup   
hvissingenyt@gmail.com 
    

Redaktionen:Redaktionen:Redaktionen:Redaktionen:    
Heidi Tranberg Hansen 
Bente Henriksen 
Naja Tolstrup 
Johannes 

Deadline: 
Sidste indleveringsfrist for indslag, tegninger og 
annoncer mv. til følgende måned, SKAL være redak-
tionen i hænde senest den 15. i måneden  kl. 24:00, 
læserbreve dog senest den 10. i måneden kl. 24.00. 

Sendes til: hvissingenyt@gmail.com 

Retningslinjer for læserbreve kan ses på Glostrup 
Boligselskabs hjemmeside under Hvissinge Nyt 

Synspunkter og meninger i Hvissinge Nyt, afspejler 
ikke nødvendigvis redaktionens, afdelingsbestyrel-
sernes, eller boligselskabets meninger eller anskuel-
ser. 

Forsidefoto:  Påske 
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AFDELINGSBESTYRELSERNE 

Afd. 33 Birke-Bøgeskoven 201. e-mail: gb.afd33@gmail.com 
1. tirsdag i måneden kl. 18.30 - 19.00      

     
Lene Hilden Bøgeskoven 207  st th Konst. Formand. 

Kasserer, styregr. 
 

Sara Malm Bøgeskoven 7 Konst. næstformand  
Henriette Jensen Bøgeskoven 65 Bestyrelsesmedlem  
Bennie Spilker 
 

Bøgeskoven 
 

  Bestyrelsesmedlem 
 

 
 
 
 

     

Afd. 37 Egeskoven 148 . 2. mandag i måneden kl. 17:00 - 18:00. e-mail: 

Malene Sundberg Birkeskoven 28 Formand, kontakt til DEAS 4012 5840 
Thommas Johannesen Birkeskoven 4 Næstform- ejendomstilsyn 4159 0720 
Henrik Lund Birkeskoven 40 Kasserer, ventelist.,Yousee 3139 4744 

Helle Kristensen Birkeskoven 44 Udlejning fælleshus, arr.. 6063 1818 

Helle Borup Birkeskoven 56 Forsikring & lån, vedlige-
hold  

Christian Havblik Birkeskoven 30 Arrangementer, Aktiviteter.   
Nico Jensen   Suppleant 2577 6807 

A/B Birkeskoven 
e-mail: bestyr@abbirkeskoven.dk  

 2. mandag i tirsdag kl. 19:00 - 20:00  

Martin Gjøl V. Lindeskov 16 Formand, OB,  2714 5425 
Søren Heick Ø. Lindeskov 64 Næstformand, OB  
Christian Moberg Ø. Lindeskov 217 Kasserer 2239 9433 
Carina Hedelund V. Lindeskov 135 Referent  5172 7033 
Bjarne Kusk V. Lindeskov  AB bestyrelsesmed- 2366 3319 
Louise Larsen V. Lindeskov 65 AB Suppleant 2496 3769 
     
     
     
     
     
     

Afd. 32 Lindeskoven.  2. tirsdag i måneden n/vaskeriet 19.30 - 20.00. 
Afd. bestyrelsen kan kontaktes på  (https:77www.facebook.com/groups/lindeskoven) 

     
     
Dan Mattisson Egeskoven 32 Formand 60961959  
Jytte Mattisson Egeskoven 32 Bestyrelsesmedlem  
Johansen Egeskoven 38 Bestyrelsesmedlem  
Annette Koch  Egeskoven 90 Suppleant   

     



AFDELINGSBESTYRELSERNE 

Afd. 29 Stenager 193. Tlf. 4343 6930. 1. mandag i måneden kl. 19:00 - 19:30 
E-mail: Stenager@hvissingenet.dk 

Afd. 30 Granskoven 171. 1. onsdag i måneden kl. 19.00 - 19.30 

Tlf. 2882 3505   

Afd. 31 Gadager 96. Tlf. 4396 7227. 1. torsdag i måneden kl. 19:00 - 19:30  
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Peter Madsen Stenager 183 Formand 2714 7955 
Bitten Matthiesen Stenager  200 Næstformand 3150 0126 
Käte Gryberg Stenager  153 Kasserer, 4345 5395 
Kim Thulin Stenager  11 Bestyrelsesmedlem  
Ingrid Hussmann Stenager 210 Bestyrelsesmedlem 2643 6159 
Lars Jensen Stenager  Suppleant  

Sam Kobbernagel Stenager 107 Suppleant  
Flemming Froholdt Stenager 163 Suppleant  

Stine Andersen Egeskoven 170 Formand 911720 84  
Heidi Brandt Granskoven 53 Næstformand, Kasserer   
Inger M. Munkerup Egeskoven 168 Best. medl. Sekretær  
Svend-Erik Reeløv-
Pedersen  Granskoven 19 Bestyrelsesmedlem  

Susan Töjlin Granskoven  199 Bestyrelsesmedlem  
     
     

Steen Thomsen Gadager 73 Formand, su-medlem 
Michael Lund Gadager 66 Næstformand, redaktionsnsudv.  
Martin Damsgaard Gadager 37 Kasserer 
Mette Jensen Gadager 73 Bestyrelsesmedlem  
Svend-Åge Thomsen Gadager 126 Bestyrelsesmedlem  
Jeannet Jensen Gadager 70 1. Suppleant 
    

 

Afd. 20 Rødkælkevej 198A. Tlf. 2082 5082, 2. tirsdag i måneden 19.00 -19.30 

E-mail: Bestyrelsen@Roedkaelkevej.dk 

Jesper Kirchner Rødkælkevej 340 Formand  2082 5082 

Allan Larsen 
Malene Missel 

Rødkælkevej 
Rødkælkevej 

246 
306 

Referent 
Bestyrelsesmedlem 

 

Bettina Qwinten Rødkælkevej 130 1. Suppleant  

     
     

Vakant plads Rødkælkevej 198 2. Suppleant  

Nichlas Foget  Rødkælkevej 116 Næstformand  
Dan Brandt Rødkælkevej 410 Kasserer  
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Kære alle 

Det er med stor fornøjelse, at jeg kan fortælle jer, at to personer 
har meldt sig til at hjælpe, så vi fremadrettet sikre, at Hvissinge 
Nyt udkommer. Det er jeg rigtig glad for, da jeg pludselig har 
fået mere at se til, efter min datter kom til verden den 27. febru-
ar. Derudover er det en stor fordel at Hvissinge Nyt i fremtiden 
ikke er så sårbart ved, at vi er flere om det.  

Jeg håber at I alle får en dejlig april måned.  

På vegne af redaktionen 

Heidi  
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Kalenderen melder snart om forår 
og med forhåbentligt dejligt vejr 
med sol og varmere temperaturer, - 
så vi kan begynde at komme i vores 
haver. 

Affald er stadig et problem, både 
ved containere og rundt på fælles-
arealerne. Så endnu engang opfor-
drer  vi til at vi fælles sørger for at 
smide affald i de korrekte containe-
re, og lade være med at smide papir 
og cigaretskodder rundt på fælles-
arealer. Dette må være i alles interes-
se. 

Havecontaineren bliver kørt frem 
igen i starten af april, - og tømning 
kan ses på kalenderen på Glostrup 
Forsynings hjemmeside. 

Lørdag d. 30 marts havde aktivitets-
udvalget inviteret til øl-smagning i 
Fælleshuset. 

16 personer har tilmeldt sig til dette 
arrangement, - hvor vi fik smagt på 
8 forskellige øl samt quizzet i histori-
en bag. Et rigtig hyggeligt arrange-
ment, - tak til udvalget ...vi glæder 
os allerede til at se hvad næste ar-
rangement vil byde på. 

I lighed med sidste års solsikke-
konkurrence, vil vi starte en ny kon-

kurrence som vil løbe henover som-
meren, mere info og opstart sker på 
første havedag lørdag 27. April 

De sidste udendørslamper på P-
pladsen og op mod Fælleshuset vil 
snarest blive skiftet til lamper der er 
mangen til dem vi har fået opsat på 
skurene. 

Det er stadig muligt at smide post til 
bestyrelsen i postkassen ved Fælles-
huset, den vil blive tømt hver tors-
dag. 

 

Havedag : Vi mødes ved fælleshuset 
Lørdag 27/4  kl. 10:00  
   
    

 

 

   

På gensyn og med venlig hilsen 

Bestyrelsen i A/B Birkeskoven 
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Glostrup Bio 
Et hus med ambitioner og visio-
ner 

Sofarækken er den forening, der 
driver biografen. Det skal ikke forle-
de nogen til at tro, at biografens 
ledelse og de mange aktive tilbrin-
ger tiden med at slappe af i sofaen. 
Tværtimod! 
På Sofarækkens generalforsamling i 
marts (billedet) blev der vedtaget en 
vision for de næste fem år og en 

handlingsplan for indeværende peri-
ode. Vi ser vores gamle biograf ud-
vikle sig til et hus med meget mere 
gang i. 

Hen ad vejen vil vi tilbyde endnu 
flere oplevelser ud over filmene. 
Mens de store koncerter vil finde 
sted i salen, er der planer om også 
at udnytte vores dejlige foyer til in-
timkoncerter og andre arrangemen-
ter. Vi går nu i gang med at bygge 
foyeren om.  

En skønne dag vil du sikkert støde 
på navnene Glostrup Bio og Kon-
certhus og Glostrup Biografcafé. 

Hen over sommeren og efteråret vil 
Sofarækken opsøge lokale sponso-
rer, der kan fremme vores visioner. 
Hold øje med os. Måske får du lyst 
til at sponsorere et beløb, således at 
der kan komme endnu mere liv i 

byen?   

Film i april 
Dronningen 
Trine Dyrholm er en succes-
fuld og lykkeligt gift jurist, 
men det hele krakelerer, da 
hun forelsker sig i sin 17-
årige stedsøn.       
28. marts - 10. april  

Dumbo 
Disney’s klassiker fra 1941 i 
en hel ny udgave med leven-
de skuespillere og en anime-
ret Dumbo. Der er dansk tale.    
6-27. april  

Danmarks sønner 
Året er 2025, og København 
har været udsat for terror, 
der giver fremmedhadet vind 
i sejlene. Med Rasmus Bjerg.     
11-24. april 

Den eventyrlige park 
Animationsfilm om en gan-
ske særlig forlystelsespark, 
hvor den 10-årige Junes 
vildeste drømme blive til vir-
kelighed.   
11-22- april 

Gøg og Gokke 
Alle kender Stan Laurel og 
Oliver Hardy - Gøg og Gok-
ke. Filmen foregår i efter-
krigstiden, hvor deres karrie-
re sluttede.  
25. april - 8. maj  

Til vi falder 
Adam (Dar Salim) og Louise 
(Lisa Carlehed) besøger det 
ferieparadis, hvor de mistede 
deres søn.  
25-april - 1. maj 

DonizettiDonizettiDonizettiDonizetti    

Regimentets datterRegimentets datterRegimentets datterRegimentets datter    
    

Generalforsamling 28. april kl. 13. Bagefter 
vises Vi er ikke engle med Humphrey Bo-

5/4 glostrupkulturhus.dkglostrupkulturhus.dkglostrupkulturhus.dkglostrupkulturhus.dk    
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Mandag MOTION OG TRIVSEL (STAVGANG)  kl. 9.30 - 12.00 
Mødested i Paraplyen. 
Kontaktperson:  Linda Henriksen,   2894 2418 

Mandag 
(sidste man-
dag i hver 
måned - und-
tagen i juli og 
december) 

RØDE KORS FAMILIENETVÆRK 
Afholder fællesspisning for unge familier med børn. 
Kontaktperson:  Bent Filstrup, Røde Kors,  5380 2148 

Tirsdag 
(formiddag) 

BILLARD kl. 11:00-13:00 
Kontaktperson:  Poul Vangsgaard,   6043 1281 

Tirsdag CAFÉEN er åben kl. 13.00 - 16.00 
Kom glad og hyg dig nogle timer….  Salg af mad, kaffe/thé, 
Irish Coffee m.m. 

Tirsdag 
16/4  

CAFÉEN -  ORDINÆR GENERALFORSAMLING kl. 19.00 

Se annonce andetsteds i bladet 

Mødested i Paraplyen. 
Onsdag STRIKKEKLUBBEN  kl. 13.00 - 15.00 

Kontaktperson:  Lena Thomsen,  2287 5232 

Onsdag 
(ulige uger) 

PROJEKT MORGENFRISK  kl. 9.00 - 10.30  -  Gratis morgenmad 
Kontaktperson:  Jytte Holtov,  6035 0311 / Berit Petersen,  

2678 2524 
Hold jer ikke tilbage, vi glæder os til at se jer 

Torsdag DART og BILLARD kl. 19.00 - 21.00 
Kontaktperson:  Martin,    /  Jimmy,    

Torsdag CAFÉEN er åben kl. 18.00 - 21.00 
Kom glad og hyg dig nogle timer….  Salg af mad, kaffe/thé, 
Irish Coffee m.m. 
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Gavle 

Afdelingen får igen i år udskiftet 5 
gavle samt tagene til cykelskure/
skralderum, der er under de gavle, 
der skal udskiftes. 

Udendørslamper 

Bestyrelsen har fået vores ansøgning 
om 300.000 kr. hos Grøn Fond god-
kendt. Det betyder, at vi nu kan gå i 
gang med udskiftning af vores lam-
per ved hoveddøre og bygningsmu-
re. Derudover vil vi også gerne ud-
skifte de parklamper, der ligeså til-
hører afdelingen. Disse lamper kan 
ikke finansieres via den grønne fond, 
så betaling af disse bliver taget via 
vores henlæggelser. 

Afdelingsmøde 

Bestyrelsen indkaldte afdelingen i 
slut februar til ekstraordinært afde-
lingsmøde, da vi gerne vil have reno-
veret alle vores tagrender i afdelin-
gen. Derudover vil vi gerne have 
renoveret parkeringspladserne, der 
ligger ved Sweco, så vi samtidig 
kunne få flere parkeringspladser. 
Begge forslag blev nedstemt. 

Begge projekter vil bestyrelsen kigge 
nærmere på i samarbejde med drif-
ten. 

Din afdelingsbestyrelse 

 

 

 

Fastelavn 

Bestyrelsen holdte fastelavn for 56 
beboere, som havde en hyggelig ef-
termiddag med kakao og fastelavns-
boller. Der var flotte og sjove ud-
klædninger og en god stemning 
blandt deltagerne. Tak til jer der del-
tog. Vi håber at se jer igen næste år. 

Markvandring 

Bestyrelsen var på en lun eftermid-
dag i slut februar på markvandring, 
hvor vi sammen med driftsleder Per-
nille, skulle se på bl.a. afdelingens 
beplantning, fliser og legepladser. 
Bestyrelsen har drøftet ønsker om 
ændringer til beplantning og genop-
retning af gangstier de steder, hvor 
det er mest nødvendigt. Vi afventer 
nu priser på det, vi har forespurgt. 

Badeværelser 

Status på afdelingens badeværelser 
der skal genoprettes er, at vi afventer 
nye prøver på fliser, da vi ikke har 
kunne få de fliser, vi ønsker i rette 
størrelse. Lige så snart fliserne er 
godkendt, vil pilotprojektet blive sat 
i gang. De berørte beboere vil blive 
kontaktet af driften for nærmere 
planlægning af deres badeværelse. 
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Forårsblomsterne titter frem og for-
tæller os at foråret er på vej. 

Så kan vi snart komme i haven og 
luge ud efter vinteren og gøre klar til 
sommeren, skønt. 

En lille bøn fra os i bestyrelsen; vi 
henstiller til at vi alle prøver at holde 
orden i vores storskalderum og sør-
ger for at stille vores ting helt bagerst 
i rummet så vi alle kan komme til. 
Alt det affald der ikke kan være i 
vores containere skal herind. Det 
duer altså ikke at storskrald og ek-
sempelvis hårde hvidevarer bliver 
dumpet rundt omkring i afdelingen- 
så ind i storskralderummet med det. 

Vi har lagt mærke til at trailere er 
parkeret rundt om i afdelingen, også 
på vores p-pladser. Vi vil derfor ger-
ne opfordre til at ejerne tager brug af 
vores trailer p-pladser i stedet. 

Der er mulighed for at stille sin trai-
ler på de særlige pladser som ligger 
for enden af parkeringspladsen ved 
det gamle driftskontor. 

 

 

 

 

 

 

 

 
Trailerparkering i Birke-/Bøgeskoven 
 

Vi er i gang med at få sat et skilt op 
så det er nemmere at finde trailer-
parkeringen. 

I ønskes alle et godt forår og en god 
påske. 

 

Din afdelingsbestyrelse 
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Generalforsamling HvissingeNet 
Der afholdes ordinær generalforsamling 

torsdag den 9. maj kl. 19.00 i Paraplyen 

 

Indkaldelse og dagsorden udsendes særskilt til alle beboere i 
HvissingeNet før generalforsamlingen. 

 

Der vil være et indlæg fra Dansk Kabel TV om internet generelt, 
problemer med hastigheder, routere samt løsning af problemer-
ne. 

 

Så mød op og få informationerne om mulighederne for at løse 
problemerne med et internet som måske ikke kører optimalt. 

 

Der vil være en forfriskning til fremmødte under generalforsam-
lingen.  

 

YouSee kan desværre ikke deltage i mødet. 

Der arbejdes på at holde et åbent hus arrangement 

i Paraplyen senere på året med YouSee. 
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Kære beboere 
 
  
Jubiiiiiiiii - nu nærmer foråret, sommeren og solen sig endelig og 
vi begynder udlevering af maling/træbeskyttelse til vedligehol-
delse af hegn og skure jf. vedligeholdelsesreglementer for afde-
lingerne. 
  
I kan bestille maling/træbeskyttelse hos beboerservice fra 1. 
maj 2019. 
  
Vi håber I får et fantastisk forår og en glad og solrig sommer. 
  
  

Glostrup Boligselskab, Driftsafdelingen 
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Så blev det april, og vi kan sikkert 
forvente at blive udsat for nogle 
’aprilsnarer’, men det er også måne-
den hvor det er blevet tid til gække-
breve, som er en herlig dansk traditi-
on. 

April er samtidig også, som regel, 
den første måned i året, hvor vi kan 
opleve to cifrede varme grader, men 
i år ’tyvstartede’ vi lidt, og kunne 
således allerede i marts opleve dette. 

FASTELAVN: Ganske som vi plejer, 
har vi afholdt fastelavn med tøndes-
lagning og hygge. Det foregik søn-
dag den 3. marts foran vaskeriet. 

Rigtig mange var mødt op, og der 
var mange flotte udklædte børn. 

Vejret startede med at se lidt mis-
tænkeligt ud med småregn tidligt 
om morgenen, men heldigvis blev 
det rigtig godt som timerne gik, og 
endte med solskin da tøndeslagnin-
gen skulle begynde. 

Igen i år havde vi tønder fordelt på 
aldersgrupper, og mellem piger og 
drenge, damer og herrer. 
Resultatet kom til at se således ud: 
0 – 3 år:   
Dronning – Oliver – nr. 118  
Konge – Laurits – nr. 56  
Piger 4 – 8 år:  

Dronning – Emma – nr. 138  
Konge – Michell – nr. 170  
Piger 9 – 14 år:  
Dronning – Linea – nr. 138  
Konge – Polina – nr. 129  
Drenge 4 – 8 år:  
Dronning – Milan – nr. 151  
Konge – Mikas – nr. 6  
Drenge 9 – 14 år:  
Dronning – Harald – nr. 129  
Konge – Harald – nr. 129  
Damer 15 – 99 år:  
Dronning – Galene – nr. 129 
Konge – Manja – nr. 138  
Herrer 15 – 99 år: 
Dronning – Nichlas – nr. 73 
Konge – Heino – nr. 7 

 

Traditionen tro, var der gavekort til 
Rødovre Centrum, til de slagfærdige 
konger og dronninger. 

Et STORT tillykke til Jer alle! 
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MURBIER: Efterhånden som vi 
kommer længere hen mod somme-
ren, så hold gerne øje med om I skul-
le blive invaderet af disse små væse-
ner. Skulle det være tilfældet, skal I 
rette henvendelse til Driftskontoret. 

CONTAINER: Traditionen tro, får 
vi igen i år opsat en stor container til 
storskrald. 

Den vil blive placeret i perioden: 
Torsdag den 11. til tirsdag den 23. 
april på den gamle ’vaskeplads’ i 
materielgården. 

Måske en fin lejlighed til at få tjekket 
om der er noget der kan smides ud 
fra vore lofter, samt fra vore skure? 

HUSK containeren er ikke til hus-
holdningsaffald! 

MARKVANDRING: Som lovet i 
sidste nummer, vil vi orientere Jer 
lidt nærmere omkring ’Rigets til-
stand’ 

Flere steder har vi dårlig flisebelæg-
ning med skæve eller revnede fliser. 

De værste steder vil blive udbedret 
med nye 8 cm tykke 50 x 50 cm fli-
ser. 

Vi har et ønske om, at træerne ud 
mod Degnestien bør beskæres eller 
helt fældes, da der flere steder er ret 
så våde og sumpede områder. Drif-
ten har herefter taget kontakt til 
Glostrup Kommune, der har med-
delt, at dette ikke vil ske. 

I forbindelse med legepladser, vil 
der blive påbegyndt gravearbejde 
inden den 1. juni. 

Vi har konstateret et stort hul i asfal-
ten i vejen ved udkørslen fra materi-
elgården. Da det er offentlig vej, vil 
der blive rettet henvendelse til Glos-
trup Kommune. 

ASFALTERING: Og nu hvor vi er 
inde omkring asfaltering, så havde 
vi jo klaget over, at der flere steder 
er ’lunker’ mv. Driften oplyser, at 
udbedring og opretning af dette, 
forventes færdig inden den 1. juni. 

PARKERINGSPLADSER: Vi vil 
gerne igen opfordre Jer til at parkere 
i de dertil indrettede p-båse. 

Hvis der holder parkerede biler 
udenfor disse, og brandvæsnet bli-
ver nødt til at besøge vor afdeling, 
kan I risikere at få påkørt og beska-
diget Jeres biler. En udgift I selv vil 
komme til at skulle dække. Endvide-
re vil man, i sådan en forbindelse, 
kunne se frem til at modtage bøde 
for ulovlig parkering. 

INFOSKÆRM: Nu virker skærmen 
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Alle aktiviteterne kan du selvfølgelig læse meget mere om i vores 
program. Her vil der også står lidt mere om de forskellige ture og 
arrangementer i løbet af året samt tidspunkt og billet priser. Der 
kan være begrænset pladser på vores aktiviteter, Så det er først 
til mølle... 

 

Kom til Thaiaften i det  Thailandske køkken 

Lørdag den 27 april  fra kl. 17.00 

Det sker i skole køkkenet  på Skovvangskolen 

Inkludere. 3 Retters menu + drikkevarer 

            ” Maden laver i selv” 

Pris 150 kr 

 

Billetterne kan købes på skovvangsskolen kl 18.00 til 18.30 de 
torsdage hvor der spilles banko i mellemtrinnet fælles rum.  

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 
Hvissinge Kulturcenter 
Kontakt til formanden Betttina  Qwinten 23207790 
Mail: bettinaq@hotmail.com 
Husk vores hjemmeside: www.hvissingekulturcenter.dk 
ELLER FACEBOOK HVISSINGEKULTURCENTER 
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Nyt fra                           Nyt fra                           Nyt fra                           Nyt fra                               

Hvissinge KulturcenterHvissinge KulturcenterHvissinge KulturcenterHvissinge Kulturcenter    
 

Der er i disse øjeblikke et nyt program klar i din postkasse. Som du 
nok vil bemærke, så hedder det ikke et forårs og et efterårs pro-
gram , men vil fremover være et ÅRS PROGRAM…… så husk nu 
og gem programmet. 

 
Året programmer er som følgende :  
 

27. april—Thaiaften                                              

25. maj— Tur til Egeskov slot 

1. juni— Sommerfest 

14. september—Ginsmagning 

7. december—Tur til julemarked i Lübeck  
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igen, og vi kan følge med i hvor me-
get energi vore solceller producerer, 
samt se hvor meget denne ’grønne’ 
energi sparer vort klima. 

Problemet med den ’sorte skærm’ 
var, at den ’hoppede’ af på vor hjem-
meside, men nu ved vi hvordan det 
skal løses, hvis problemet skulle op-
stå igen. 

SOLCELLER: Som bekendt, har dis-
se i en længere periode, ikke leveret 
energi til os. 

En fejl fra leverandørens side. I før-
ste omgang havde Bolind indvilget i, 
at refundere Gadager for et skøn på 
11.000 kWh i perioden 20.9.2017 – 
1.9.2018, svarende til 25.000 kr. 

Bestyrelsen har gjort opmærksom 
på, at det var i en længere periode vi 
ikke modtog energi fra solcellerne, 
og refunderingen derfor måtte være 
højere. Det har Bolind nu accepteret, 
og Gadager kan nu se frem til en 
refundering på 55.000 kr. 

HJERTESTARTER: Hjertestarteren 
der er placeret ved vaskeriet, bliver 
løbende tjekket af driften, således at 
den hele tiden vil være klar til brug. 

KONSTITUERING AF BESTYREL-
SEN: Bagerst i bladet kan I se hvor-
dan Gadagers bestyrelse har konsti-
tueret sig. 

HUNDEEFTERLADENSKABER: 
Igen et lille hjertesuk. Vil I ikke nok 
være venlige og sørge for, at opsam-
le Jeres hundes efterladenskaber på 
vore grønne arealer? 

Det er både ulækkert at se på, og 
lugter rigtig dårligt. 

Så kære hundeluftere: Frem med 
posen og saml op efter Jer. 

 

Sidst, men ikke mindst. Pas nu godt 
på Jer selv, hinanden og på Gadager! 

 

Din afdelingsbestyrelse 
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Foråret er kommet, og måske ikke 
lige med den bedste start, regn og 
rusk. Vi må håbe på at det bliver lidt 
bedre i april og frem. Til trods for 
det lidt dårlige vejr, må vi sige at vi 
var heldige den dag hvor vi holdt 
fastelavn. I år var der lidt flere frem-
mødte end sidste år, men vi beslutte-
de til trods for dette, at have to bør-
netønder, og det var faktisk en rigtig 
god ide, da det ikke tog så lang tid, 
at børnene mistede interessen for at 
slå katten af tønden. Der var også en 
voksentønde, og i år fik vi da lige 
slået to gange hver, før den faldt 
ned. 

Inden afholdelsen af arrangementet 
havde vi hjælp til at male tønderne, 
og Alberte hyggede sig rigtig meget 
med det. 

 

 

 

Vi er i afdelingsbestyrelsen rigtig 
glade for, at der stadigvæk er famili-
er, som bakker op om denne hygge-
lige tradition med at holde fastelavn. 
Vi håber selvfølgeligt at det fortsæt-
ter i fremtiden. 

Vi har sammen med driften været 

rundt i området for at se på hvilken 
beplantning som skal fornyes, eller 
ny plantes, skal der fjernes nogle 
fodhegn o. lign. Vi har så mange 
gode ideer til forbedringer eller for-
andringer, så vi er nødt til at lave en 
prioriteret rækkefølge, så vi ikke 
overskrider det budget som vi har 
afsat til de grønne områder. Denne 
prioritering laver på det kommende 
bestyrelsesmøde i april måned.  

Forhåbentlig har de bilister som hol-
der på den store p-plads ved børne-
haven lagt mærke til disse nye p-
skilte. De er opsat af kommunen, de 
henviser til at der kun må parkeres i 
de markerede båse, og vi håber na-
turligvis at alle retter sig efter disse. 
Der er desværre tit bilister, som væl-
ger at holde uden for disse, tit til 
gene for andre biler, men specielt for 
bussen, som kommer forbi Hvissin-
ge omsorgscenter. 

 

 

 

 

Og så lige igen, nu når vi taler om 
parkering, husk også at respekterer 
de brandveje som der er, så venligst 
ikke hold her. 

Og så oplever vi desværre flere og 
flere, som enten bevist eller ubevist 
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GLOSTRUP 95 
 

TILBYDER FODBOLD PÅ VESTSKOVSBANERNE. 

SBU, SKYDER FODBOLDSÆSONEN IGANG IGEN, HER I APRIL 
MÅNED.  

I 2019, KAN VI PRÆSENTERE VORES HELT NYE SUPER VETE-
RAN HOLD, FOR HERRER. ALDEREN PÅ HOLDETS SPILLERE 
ER FRA 45 ÅR OG OP. 

SÅ MELD DIG TIL PÅ HOLDET MED DET SAMME OG KOM MED 
UD OG VÆR MED, NÅR KAMPENE GÅR IGANG, I STARTEN AF 
APRIL MÅNED.  

 PRISEN FOR ET MEDLEMSSKAB ER 400,- HALVÅRLIGT. VED OP-
START HOS GLOSTRUP 95, MEDFØLGER DER, DIN HELT  

EGEN SPILLERTRØJE, SHORTS OG SOKKER. 

 

 

VI TILBYDER OGSÅ FODBOLD I ANDRE RÆKKER. 

HERRE SENIOR - FRA 16 ÅR. TOMMI NIELSEN 2874 2114 

OLDBOYS - FRA 33 ÅR. KENNI GRYBERG 2622 5395  

VETERAN - FRA 40 ÅR. DAVID CHRISTOFFERSEN 2046 4281 

SUPER VETERAN - FRA 45 ÅR. HENRIK TOX 2728 2612 

 

 

SE MERE PÅ KLUBBENS HJEMMESIDE 

WWW.GLOSTRUP95.DK 
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Indkalder herved til  

ORDINÆR GENERALFORSAMLING 
 

i Caféen 
 

Tirsdag den 16. april 2019 kl. 19.00 
 

D A G S O R D E N  (jfr. vedtægterne) : 

1. Valg af dirigent. 

2. Valg af referent. 

3. Valg af 2 stemmetællere. 

4. Beretning v/formand Eva Nørgaard Wojtala. 

5. Regnskab v/kasserer Lene Hilden. 

6. Indkomne forslag. 

7. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer for 2 år, jfr. vedtægternes § 3, A. 
På valg er (fremhævet skrift): 
Lene Hilden (kasserer)  -  GENOPSTILLER 
Jytte Holtov  -  GENOPSTILLER IKKE 
Corinna Rasmussen  -  GENOPSTILLER IKKE 
Eva Nørgaard Wojtala (formand)  -  UDTRÆDER AF BESTYRELSEN 
Jessie Bøgeskov 

8. Valg af 3 suppleanter for 1 år, jfr. vedtægternes § 3, stk. A. 

9. Valg af revisor for 1 år, jfr. vedtægternes § 6, stk. A. 

10. Eventuelt. 

 

Forslag, som ønskes behandlet på den ordinære generalforsamling, skal 
være bestyrelsen skriftligt i hænde senest 8 dage før den ordinære general-
forsamling. Forslag kan afleveres i postkassen hos formand Eva Nørgaard 
Wojtala, Egeskoven 44 - eller sendes via mail: evanwojtala@icloud.com. 
Indkomne forslag vil ligge til gennemsyn i Paraplyen 4 dage før generalfor-
samlingen. 

 

Dørene åbnes kl. 18.45  Caféens bestyrelse 

 

 
 

CAFÉEN 

Aktivitetshuset ”Paraplyen”, Østre Lindeskov 251 
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at tilsidesætte de opslag som der 
f.eks. er i opgangene. Det er ikke 
tilladt at parkerer klap/barnevogne, 
cykler eller anden i opgangene. Det 
kan måske ses som en irriterende 
ting, men det er faktisk af hensyn til 
sikkerhed ved. F.eks. brand.  

Når I læser dette, så har vi i bestyrel-
sen færdiggjort arbejdet med at se 
alle husordener/hegnsregler mv. i 
gennem, så vi er klar til at lægge evt. 
ændringsforslag frem på et kom-
mende afdelingsmøde i Stenager. 
formålet er at se om reglerne kan 
blive mere klare, så der f.eks. ikke 
opstår misforståelser ved opsætning 
af hegn mellem to haver.  

Vi har ikke så meget mere lige denne 
gang, vi håber naturligvis at vejret 
her i starten af april er blevet lidt 
mere forårsagtigt, og vi nu kan nyde 
vores haver eller altaner.  

Din afdelingsbestyrelse 

Motion & trivsel 
stavgangshold  

 

 

 

 

 

 

Traditionen tro slog det glade Stav-
hold i Paraplyen, katten af tønden d. 
4.marts og i ligestillingens navn var 
det en rigtig konge og dronning som 
fik tønden slået ned. 

 
Vi går hver mandag kl 9.30-12 samt 
tager på udflugt, kom og deltag.  
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Foråret er landet og i skrivende 
stund, skinner solen dejligt og i det 
fjerne høres håndværkernes arbejde 
på vores nye svævebane for enden af 
vej 5. 

Vi starter med en lidt kedelig mel-
ding om, at vi som bestyrelse har 
måtte bruge mange ekstra kræfter på 
en sag, om en prisstigning på TV 
grundpakken fra Yousee.  

En enkelt beboer har skabt så meget 
røre på Facebook og tilmed beskyldt 
bestyrelsen for de værste ting. Sam-
me beboer har valgt at klage over en 
afstemning på et afdelingsmøde, 
hvor pågældende beboer ikke en-
gang var tilstede. Idet der er klaget 
til alle de instanser som der kan kla-
ges til, har bestyrelsen selvfølgelig 
ingen kommentarer til forløbet, så 
længe sagen kører. Men vi tager den 
op til vores ordinære afdelingsmøde 
i efteråret, da vi bliver nødt til at 
have en dialog om, hvor meget vi 
som bestyrelse skal lægge ryg til, da 
det selvfølgelig slider på humøret og 
helbredet, at blive kaldt løgner og 
bedrager, blot fordi man gør sit fri-
villige arbejde.  

Vores antenneforening er indbygget 
i bestyrelsen, da man i sin tid har 
besluttet, at bestyrelsen er bedst til at 
varetage disse opgaver for beboerne. 

Kun ved leverandørskift på TV eller 
Internet, er det beboerne som be-
stemmer på et afdelingsmøde. Til 
det næstkommende beboermøde, vil 
vi spørge beboerne om vi forsat skal 
være en antenneforening under be-
styrelsen eller om dette arbejde skal 
udføres af en særskilt antennefor-
ening med dertil hørende udgifter til 
følge. Som bestyrelse anbefaler vi at 
vi kører videre med vores nuværen-
de løsning, dels grundet kendskab 
til anlæg, men ikke mindst grundet 
økonomien i dette. 

Nu, lidt om alle de opgaver, der er 
blevet ordret for længe siden og som 
nu endeligt er ved at blive udført, 
eller som er udført. Som bestyrelse 
er det dejligt at se, at der er kommet 
fremdrift i tingene og der skal lyde 
en stor ros til de ansatte for det flotte 
arbejde. 

Vores vold ud mod Ring 3 er som 
bekendt blevet ryddet totalt for gam-
mel beplantning og henlægger indtil 
jorden er tør nok til, at maskinerne 
kan kører endnu engang, inden der 
sås græs på indersiden af volden. På 
toppen af volden er der udført en 
flot lige beplantning af stedsegrønne 
planter, der indenfor kort tid vil 
vokse sig store og lukke for indkig 
til række 10. På indersiden af denne 
beplantning vil der blive opsat et 
mindre dyrehegn, for at beskytte 
planterne. Vi ser desværre tit, at der 
er hundeejere fra området, der lader 
deres hunde løbe frit på området og 
ind i beboernes haver. Løse hunde er 
ikke tilladt i vores afdeling og derfor 
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kommer i mål med at få rettet vores 
carporte op, da få beboere ikke skal 
pålægge fællesskabet regninger på 
tusindvis af kroner. 
Så bestil gratis maling fra driften 
allerede nu og ta en hyggestund 
med at male når det er varmt nok, så 
vores veje fremstår flotte og vel ved-
ligeholdt allerede her i foråret. Det 
vil gøre at driften kan bruge tid på 
nogle af de mange andre opgaver i 
vores afdeling. 

 
Sidst, men ikke mindst. 
Bestyrelsen er blevet kontaktet af en 
stor entreprenør via Glostrup kom-
mune om vores grund (4000m2) ne-
de ved vej 1. Der er store planer om 
ældre boliger på den gamle børneha-
vegrund, men der er for lidt plads 
på denne grund, hvorfor de gerne 
vil give et bud på vores nabogrund 
for, at kunne gøre denne afdeling af 
ældre boliger stor nok til, at kunne 
hænge sammen økonomisk. Planen 
går på 48 ældreboliger i 2 plan med 
elevator og afdelingen vil ligge ned 
langs fuglestien.  

Som bestyrelse har vi virkeligt reg-
net og regnet og forhandlet os frem 
til, at sælge grunden for 6 mil kr. 
Årsagen til den lave pris, er at vi 
kommer så langt ned i ejendoms-
skat, at vi kan nedsætte huslejen be-
tydeligt, da vi i dag betaler knap 2,6 
mil om året og den nye ejendoms-
skat forventes, at lande på ca. 1,8 mil 
om året. Ydermere kan vi sparer ca. 
200.000kr om året til græsslåning, 
hækkeklipning og træfældning på 

denne lille grund. Så en lille million 
om året mindre i udgift. 

Som bestyrelse er vi jo fuldstændigt 
ligeglade med mandater og med 
hvad beboerne måtte mene om det-
te, så vi har stik mod alle regler og 
uden GBs viden, selvfølgeligt tegnet 
en kontrakt med denne stor entre-
prenør, som ydermere har lovet be-
styrelsen et sommerhus hver over i 
Nordjylland. Kontrakten bliver un-
derskrevet d.01.04.19 kl. 12 nede på 
plænen, hvis der er nogen, som der 
kan drikke et glas champagne på 
beboernes regning. Og vi gentager 
det var d.01.04.19 klokken 12, at 
hele bestyrelsen er at finde nede på 
græsplænen, storgrinende, cham-
pagnedrikkende og underskriver 
denne vigtige kontrakt, som sikre at 
vi, som bestyrelse, virkeligt har 
skudt papegøjen 
 

God Sommer. 

 
Bestyrelsen afdeling  20 
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disse tre versioner ligger vi vores 
bud ind på ydelser og det er så fler-
tallet på afdelingsmødet, der afgør 
hvilken version og dermed husleje, 
som vi skal arbejde med fra 2020 og 
frem. Det bliver spændende, at høre 
jeres input på afdelingsmødet om, 
hvorfor vi f.eks. skal betale 450kr i 
timen, for at en ansat går rundt og 
fjerner skodder på stierne og hunde-
lorte på græsplænerne. Det må være 
det, man kan kalde ”dumme husleje-
kroner”.  

Det er nye tider i GB og vi skal frem-
over tænke på, at vi stiger i husleje, 
jo mere vi bruger GB. Et eksempel 
kunne være, at der kommer lidt 
vand ud af vandhanen på badevæ-
relset, så i stedet for, at ringe til GB 
og få en håndværker ud, med en 
efterfølgende regning til fællesska-
bet på plus 500kr, så kunne måske 
være smart, at skrue perlatoren af og 
rense den for kalk og skidt, i en gang 
eddike for et par kroner. 
 
På det sidste samarbejdsudvalgsmø-
de (SU), var der godkendelse af 
regnskaber for fællesdrift, fælleshu-
se mv og efter en god dialog, blev 
disse godkendt. SU har ligeledes 
konstitueret sig med en ny formand 
og næstformand og valget blev Al-
lan Larsen (afd. 20) som formand og 
Steen Thomsen (afd. 30) som næst-
formand. Det nye formandskab for 
SU har allerede aftalt et møde med 
formandskab i OB, for at se hvad vi i 
fællesskab kan gøre for, at løfte det 
beboerdemokratiske arbejde i GB, da 

der desværre efterhånden, er et nyt 
læserbrev, i dette blad, hver måned 
om endnu en beboerdemokrat, som 
der har kastet håndklædet i ringen 
og har opgivet, dette vigtige frivilli-
ge arbejde for beboerne. 

Driften vil i den nærmeste fremtid 
bruge tid på at skrive til de beboere, 
som ikke overholder vores nye reg-
ler på carportene. Alle tidligere be-
sværlige regler om carporte er skrot-
tet på vores sidste møde og omskre-
vet til en simpel regel. Find reglerne 
på gb.dk under afdeling 20. 
”Carporten skal fremstå ryddeligt og 
i en velvedligeholdt stand i en god-
kendt farve”. Så vær venlig at få 
ryddet op i carporten, nedtaget jule-
belysning, samt sørge for at alt træ-
værk i carporten/skur/garage er i 
samme farve, da hvide bånd mv ik-
ke er, og aldrig har været tilladt. 
Træplade ind mod nabos evt. skur 
må fremstå i enten murfarve for en 
helhed eller i carport træfarve. Dø-
re/vinduer/garageporte må fremstå 
i hvid eller carportfarve. Husk på at 
I år, er det sidste gang at dette kede-
lige arbejde fra driften er gratis, men 
fra næste år, kan det koste mange 
tusind af huslejekroner, for at noget 
så simpelt som vores fælles vedtaget 
regler, ikke bliver overholdt.  
Gennemgang, breve frem og tilbage 
samt kontrol tager tid og koster 
450kr pr time, og så går det stærkt 
den forkerte vej. Da vi som afdeling 
skal være klar til at skulle betale for 
disse ydelser særskilt fra næste år, så 
vil bestyrelsen følge tæt, om driften 
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opsættes der senere på året, en skilt-
ning omkring ”Hundeluftning for-
budt” samt på vores støjvold.  
 
Nu, vi er ved støjvolden, så pågår 
der pt. et større anlægsarbejde på 
den del, som vender ind mod vores 
afdeling. Der er ved at blive lavet en 
stor flot svævebane til alle ungerne i 
området. Vi har valgt at gå med et 
faldunderlag af gummi, da det er 
fuldstændigt vedligeholdsfrit med 
hensyn til fjernelse af kattelort, ræ-
velort og ukrudt. En investering i 
fremtiden ved, at vi ikke skal betale 
en ansat til, at fjerne disse ting fra et 
ellers løst faldunderlag. Om vinteren 
kan denne belægning, danne god 
bund for en tur med slæden, så un-
gerne kælker denne vej ind mod af-
delingen og ikke på den anden side 
af volden, ud mod Ring 3, ind under 
hegnet og ud på cykelstien.  
 
Som bestyrelse prøver vi at skabe 
nogle gode forhold for vores nuvæ-
rende og kommende unger i områ-
det og som sådan var det for længe 
siden besluttet, at de store træer ne-
de på plænen bag række 1, skulle 
fældes for at skabe plads til vores 
nye træer og hæk i området. Yder-
mere var det tanken, at der skulle 
anlægges en fodboldbane på tværs 
op mod nabogrunden, da vi ikke 
kan lave en legeplads på de første 
mange meter af grunden ind mod 
naboen, da dette område er båndlagt 
til parkeringspladser.  

Vi ville således måske ikke kunne 

opnå en kommunal tilladelse til, at 
opsætte legeredskaber på dette om-
råde. Selve arbejdet er bestilt for fle-
re år siden og da der nu var plantet 
nye træer ned langs fuglestien, pres-
sede vi, som bestyrelse, på for at få 
opgaven udført, således at vi kunne 
anlægge denne fodboldbane. Under 
fældningen af disse træer, blev arbej-
det stoppet, grundet protester fra 10 
boliger i området. En underskift-
sindsamling er blevet afleveret til 
bestyrelsen og vi behandler sagen på 
vores møde i marts. 
Se referat fra marts mødet og andre 
møder på gb.dk under afdeling 20.  

Når man går en tur rundt i vores 
område, så vil man lægge mærke til, 
at der er sat marksten op forskellige 
steder i afdelingen, samt en pæl 
midt i præstestien ved vej 1. Dette er 
udført for at sikre, at vores afdeling 
ikke medvirker til biler på bystien, 
da flere biler bare kørte over græsset 
eller ned af præstestien.  

I forbindelse med vores renovering 
af præstestien som blev godkendt på 
vores sidste afdelingsmøde, udskif-
ter Ørsted vores parklamper langs 
stien til LED uden beregning, såle-
des at vi sparer 170kr pr stk. om året. 
på disse 16 lamper. Vi er stadigvæk i 
dialog om resterende 49 parklamper 
som vi ønsker ændret til en anden 
og laver model, som ikke oplyser 
hele soveværelset, så man kan læse 
avis uden at tænde lyset. Mere om 
dette når vi kommer tættere på en 
løsning. 
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I mange år og med skiftende besty-
relser, har der været et stort ønske, 
om at få belysning på stien til Ring 3, 
nede ved broen. Svaret har altid væ-
ret, at denne sti ligger på 3. mands 
grund (Vestskoven) og man derfor 
ikke kunne lave belysning på denne 
sti. Vestskoven vil ikke kendes ved 
denne sti, da den er anlagt af Glos-
trup Boligselskab tilbage i en tid, 
hvor der ikke engang fandtes afde-
lingsbestyrelser og beboerdemokrati 
var en ukendt størrelse i GB. Selvføl-
geligt trukket lidt hårdt op, men me-
get tæt på fakta. Det var bare en an-
den tid og en tid hvor Glostrup Bo-
ligselskab og Glostrup kommune 
næsten var en forlængelse af hinan-
den.  

Bestyrelsen har haft et glimrende 
samarbejde med driftslederen, fra 
Vej og Park, de sidste mange år om 
dette stykke ingenmandsland. Såle-
des er det os som rydder sne og fejer 
blade væk mv.  
Det er derfor en stor glæde, at kunne 
meddele, at vi endeligt er kommet i 
land med en løsning, hvor Glostrup 
Kommune sætter parklamper op på 
stien, ligesom den type som de har 
sat op i byens parker. Arbejdet for-
ventes at påbegyndes i uge 12 og vi 
takker på vegne af beboerne mange 
gange for, at der skabes tryghed på 
denne mørke sti.  
 
Der sker meget i området nede ved 
vej 5 og vi kan nu endeligt få lukket 
sagen, om det lille stykke grund i 
starten af vej 5. Der har været af-

holdt en ekspropriationsforretning 
på området, i forbindelse med den 
kommende letbane og grunden er 
blevet solgt for 220.000kr som tilfal-
der dispositionsfonden i GB.  

For 2 år siden sad Allan Larsen i OB 
og fremlagde et forslag om, at de 
penge, som grunde i GB sælges for, 
skal tilfalde de respektive afdelinger. 
Sagen blev dengang udsat, da man 
ikke kendte omfanget af, hvor man-
ge grunde der skulle sælges til letba-
neprojektet. Det er derfor med stor 
glæde, at det nuværende OB har 
fulgt Allan Larsens indstilling for 2 
år siden og godkendt, at afdelinger 
som sælger grunde til letbaneprojek-
tet, kan lave et træk fra dispositions-
fonden med samme beløb efter gæl-
dende regler på området. Og gæl-
dende regler på området omfatter 
støjbekæmpelse, så derfor har vi ind-
hentet et tilbud på en støjmur til, at 
sætte i det nye skel ud mod den nye 
kommunale sti til Ring 3 og Letbane-
stationen overfor. Vi holder os inden 
for økonomien, således at afdelingen 
ikke får nogen udgifter i forbindelse 
med dette projekt. En stor tak skal 
lyde til OB fra afdelingsbestyrelsen. 
 
Der er et ekstra ordinært beboermø-
de på vej om vores kommende tek-
nik renovering og målet er, at vi af-
holder mødet i maj måned. Vi har 
afholdt møder med nogle yderst 
skarpe rådgivere og de har været 
hele vejen rundt og undersøge stan-
den på vores teknik. Den glædelige 
nyhed er, at vores varmecentraler er 
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perfekt opbygget og klar til, at yde 
den varme der skal til, uanset om 
det måtte blive minus 15 grader 
udenfor. Værre står det til med in-
stallationen i vores kældre og op i 
vores lejemål. Der er desværre man-
ge aldersskader på varme og vand-
rør mv. Vi står overfor en lidt større 
sag end forventet, men vi har fra 
bestyrelsens side meldt klart ud, at 
vi ikke laver noget halvfærdigt. Det 
nytter ikke noget, at vi har fået nye 
varmecentraler og nye rør i kælde-
ren, hvis problemet forsat er oppe i 
boligen. Derfor omfatter renoverin-
gen hele vejen rundt, således at vi 
får et varmesystem, som virker efter 
hensigten og ikke hyler eller larmer, 
da det er presset max ved bare lidt 
kulde udenfor.  

På afdelingsmødet vil det fulde pro-
jekt blive fremlagt og da det er tek-
nik, der omfatter forsyning i boligen, 
er der, som tidligere nævnt, ikke 
nogen afstemning om denne del af 
projektet, som omfatter nye vand-
ledninger, varmeledninger, kloak, 
faldstammer, det gamle oprindelige 
radiatorsystem mod gården (entre, 
stue mod gård, repro 1sal, samt 
(køkkenradiator mod gæste wc)). 
Køkkenradiatoren vil ikke blive gen-
opsat hvis den er fjernet og vil ej 
heller blive skiftet. 

Derimod har vi besluttet, at en ræk-
ke andre forslag, som var til afstem-
ning på sidste møde, vil blive frem-
lagt igen og denne gang med pris, 
for at hører om vi f.eks. skal gå vide-
re med nye vinduer, ventilation mv. 

Afstemningen på disse områder vil 
blive afgjort på det næste møde. Så 
det er super vigtigt at møde op og 
være med til, at bestemme om hvad 
der skal ske med vores afdeling på 
indeklimaområdet, samt hvorledes 
vores bygninger skal se ud i fremti-
den. Vi håber på et stort fremmøde. 
 
Vi er i gang med at fastlægge omfan-
get af vores el-tavler, hvor mange er 
nye (grå) og hvor mange er gamle 
(sorte). Som bestyrelse var og er det 
vores mål, at alle boliger har de sam-
me nyere tavler og vi har henlagt 2 
mil over 10 år til denne opgave. Så 
har du en oprindelig gammel sort el 
tavle, så tag fat i driften og bed om 
at få den skiftet til en ny tavle. Husk 
blot, at du ved denne nye tavle, ikke 
får mere strøm ind i boligen. 

Som bestyrelse, har vi været til stor-
møde i GB af to omgange, omkring 
den nye struktur i GB, som vil bety-
de, at vi fra 1/1-20, skal betale for 
alle vores ydelser særskilt. Slut med 
at fordele regningen efter antal leje-
mål, uanset om ydelsen var leveret 
eller ej. Som bestyrelse, syntes vi at 
det er en god metode, da vi i mange 
år har følt, at vi har betalt for 2,5 
mand i afdelingen og der går 1 
mand. Vi stemte JA alle mand til at 
overgå til forbrugsbaseret betaling. 
Dette ydelseskatalog blev godkendt 
af, et flertal af alle bestyrelser og vi 
skal nu til at udforme, hvilke ydel-
ser, vi som afdeling, gerne vil have.  

I bestyrelsen arbejder vi med 3 versi-
oner, Guld, Sølv, eller Bronze. Under 


